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F a l u s s y  Sándor:
Ha erre a rendszerre azt mondja valaki, hogy korszerű, 

modern és jó, akkor onnantól tulajdonképpen nincs miről 
beszélni. Ezt le kell szögezni, akkor nem egy nyelven 
beszélünk vagy nem egy városban lakunk. Nagyon fontos ami 
elhangzott, hogy a Közüzemi Vállalatnak nincs ilyen 
szándéka, hogy ezzel a társasággal megkössön egy ilyen 
szerződést, hanem önállóan építené tovább ezt a rendszert, 
nem csillagponttal, nem szétválaszthatóan.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Ilyen itt nem hangzott el.
F a l u s s y  Sándor:
Januárban letesz egy ajánlatot.
L e s z k o v s z k i  Tibor:
Számomra semmi meglepő nincs egyikben sem, amit elmondott 

Falussy Sándor képviselő úr és Tóth Kálmán igazgató úr. 
Amikor itt tárgyaltuk ezt a dolgot, egyértelmű volt, hogy a 
Képviselő-testület kérésére vagy akceptálja a Közüzemi 
Vállalat és bemegy a vállalkozásba vagy sem. Legalábbis 
azokkal akikkel megszavaztuk azokat a rendeleteket, én 
számomra ezek közül szent és sérthetetlen a vállalatunk 
vagyona. Amíg a vállalatot fel nem számoljuk, társaságba át 
nem visszük, akkor viszont már különösebb beleszólásunk 
annyi sincs, mint most. Egyet lehet pontosítani, a felügyelő 
bizottságot megkérni, hogy nézzék meg, hogy a törzsvagyónban 
építés pillanatától számvitel előírásai szerint hogyan lehet 
nyilvántartani. Ezek után megkérhetjük a kollektívát, mivel 
a saját nyereségeik terhére hoztátok létre, van ez a 
lehetőség, mi kérjük a városlakók nevében, hogy gondolják 
meg, hogy szánjanak be. Három héttel ezelőtt ugyanitt 
álltunk.

F a l u s s y  Sándor:
Amikor a Prizma tévéről szó volt, már akkor a 

műsorelosztói jog kérdéses volt. Azóta a bejelentés 
megtörtént, volt egy átfedés. Ezzel vannak gondok. Innentől 
azt mondom, hogy a Jogi és Ügyrendi Bizottság további 
tárgyalásokat folytathat, csak nem tudom mivel, miben, mire. 
Okafogyottá válik a dolog. Aki műsort akar nézni, az várja 
ki, hogy ebből mi lesz a fejlemény. Az egy másik történet, 
hogy esetleg ez a társaság fogja magát, kiépíti, nekünk 
ebben egy fillér vagyonunk nem lesz, megveszi a jogokat, 
talán még megveszi a műsorelosztói jogot is. Csak azt nem 
tudom, hogy ennek mennyi értelme van, mert itt viszont 25,1 
%-ban tulajdonosok lennénk. Ezt a rendszert jónak nevezve, 
tovább fejleszteni, köszönöm szépen erre én nem tartok 
igényt. Különösen nem, mert nem tudom, hogy milyen tőkéből, 
miből - de az már egy következő kérdés - csinálja meg a 
vállalat.

T ó t h  Kálmán:
Az országban most végig egy másik módszerrel oldják meg 

azt a problémát, amit az Amerikaiak megoldottak. Megy végig 
az egész országban egyik városból a másik városba. Ennek a 
lényege az, hogy sokkal olcsóbb ez a megoldás és a meglévő 
rendszert a legkorszerűbb német szerelvényekkel, kábelokkal 
készítettük el. Ez egy új dolog.



L e s z k o v s z k i  Tibor:
A városban a tévékészülékek 90 %-a ezen a rendszeren 

szellemképes. Ha nem használom a központi antennát, akkor 
nem szellemképes.
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B e b e s i István:
Az előbb elhangzott, hogy elég nehéz a közlekedés a 

városban, az autóbuszokkal való közlekedésre ugyanezt 
szeretném jelezni. Kérnék egy kicsivel több megértést, ha 
elterelés van, akkor nem a saját érdekeink miatt közlekedünk 
esetleg másfelé, vannak gondok, problémák. A külső és belső 
esztétikai állapotról szintén egy kicsit jobb megértést 
kérünk megítélés, 2 4 óránként mossuk le az autóbuszokat, 
sűrűbben nem tudjuk. Egyenlőre a jelenlegi szituációban ez 
van.

Közérdekű informácóként jelezném, hogy december 25-én és 
26-án a helyi tömegközlekedési eszközökön az utazás ingyenes 
lesz.
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T ö r z s ö k  Károly:
Kinek van még bejelentése?
Dr. B a k o n y i  Csilla:
A közterület felügyelők figyelmét szeretném felhívni 

nyilvánosan arra, hogy Inotán a lakótelepen hónapok óta 
állandóan parkol egy két szintes vadonatúj 
személygépkocsikkal teli trélerautó. Óránként, másfél 
óránként éjjel is megszólal a riasztója és valami rettenetes 
riadalmat okoz azon a néhány m2-en ahol zsúfolva vannak a 
környéken a lakások. Nagyon nagyon sokan fordultak hozzám, 
hogy tegyünk valamit. Mindenki tudja, hogy a városban van 
kijelölt parkoló.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Ott lakik a tulajdonos?
Dr. B a k o n y i  Csilla:
Igen ott lakik, de az áldatlan állapot, hogy úgy ijednek 

fel éjszakánként az emberek.
T ö r z s ö k  Károly:
Van-e még valakinek bejelentése? Amennyiben nincsen, a 

tévénézőktől elköszönünk, a nyilvános ülést 19,00 órakor 
bezárom, a zárt ülésre való átállásig 15 perc szünetet 
tartunk..


